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Ordu Valisi İrfan Balkanlıoğlu görevine başladı. Balkanlıoğlu makama oturduktan sonra
Vali Vekili Erten ve Büyükşehir Belediye Başkanı Yılmaz’la özel toplantı yaptı.

  

Â Vali İrfan Balkanlıoğlu için Valilik önünde karşılama töreni düzenlendi. Balkanlıoğlu’nu Vali
Yardımcıları, Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz ve protokol üyeleri karşıladı.

  

Daha sonra makama geçen Vali Balkanlıoğlu burada Ordu’yla ilgili düşüncelerini dile getirdi.

  

Vali Balkanlıoğlu,”Ordu Karadeniz’in incisi.Deniz turizmin yanında yayla turizmi var. Fındığın
merkezi olarak biliniyor. Bu senede şansımıza fındık az olacakmış. Allah çiftçilerimizin
yardımcısı olsun..

  

Makamlar gelip geçicidir.Biri gelir biri gider.Buralarda önemli olan hizmet üretebilmektir.

  

Değerli Başkanımızın meziyetini çok duyduk. Birlikte uyum içerisinde hizmet yapacağımıza
inanıyorum.

  

Basınla da her konuda şeffaf ve açık şekilde her şeyi paylaşmak isteriz.

  

Ordu’yu ve Ordu insanını kucaklayabilirsek ne mutlu bize.

  

Ordu’dan 15 yıl önce Erzincan Refahiye Kaymakamı iken geçmiştim. İlçelerin geliştiğini gördüm.

  

Ordu’da daha önce görev yapmış Vali ağabeylerimiz aradı. Ordu’yu çok seveceğimi söyledi.
İstanbul’da evimizin olduğu yerde oldukça Ordulu vardı.
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Ordu halkını seviyorum, Ordu’ya tayinim çıktığı için seviniyorum.”

  

Vali Balkanlıoğlu daha sonra Vali Vekili Niyazi Ertem, Büyükşehir Belediye Başkanı Enver
Yılmaz ile makamında özel toplantı gerçekleştirdi.

  

Daha sonra Balkanlıoğlu, Daire Müdürleriyle bir toplantı yaptı.
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